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Sf. Ioan 4 :13-14     Isus i-a răspuns ei: "Oricui bea din apa acesta, îi va fi iarăş sete. Dar oricui va 

bea din apa care i-o voi da Eu, în veac nu-i va mai fi sete, ba încă apa pe care i-o 
voi da Eu, se va preface în el într-un izvor de apă, care va ţâşni în viaţa veşnică" 

 

Haideţi să luăm în considerare ceea ce a spus Profetul lui Dumnezeu despre aceasta. 
       O fântână de apă vie.... Noi aflăm ce este o fântână de apă vie. Noi aflăm ce este o cisternă. Acum, ce 
este o fântână de  apă vie? Este o fântână arteziană. "O fântână arteziană? ce este aceea Frate Branham?" Este 
o fântână care întotdeauna vine din adânc şi îşi împinge apa ei afară. Ea curge tot timpul. Ea se ţine pe ea însăş, 
întotdeauna proaspătă şi curată, o fântână arteziană, o fântână de apă vie. Ea nu este moartă şi stătută, ea este 
vie. Ea se schimbă constant, aducând la suprafaţă ceva nou tot timpul, mişcându-se, venind din propriile ei 
resurse. Ea îşi trage resursele din albia ei, care este o -- totuş o fântână de ape vii ţâşnind în sus, care se curăţă 
singure. Este curată, pură, apă curată. Ea se automenţine; tu nu ai nevoie să aştepţi după ploaie ca să se umple 
rezervoarele ei. Este întotdeauna bulbucind, dându-şi apa gratuit. Tu nu trebuie să o pompezi, să o ventilezi, să 
o răsuceşti, sau să asociezi cu ea. Ea este pur şi simplu o fântână de apă vie. 
       Voi ştiţi, voi luaţi aceste  vechi cisterne, tu trebuie să o învârteşti şi să o învârteşti şi să o învârteşti, şi să 
o pompezi, şi toate lucrurile pentru a obţine doar un pic de apă stătută afară, dar o fântână de apă vie, îţi dă 
gratis afară fără să o pompezi, sa te asociezi cu ea sau orice altceva (Ieremia 2: 13). 
       Oh, eu sânt bucuros pentru acea fântână (Psalm 36: 9). Da, domnule. Ea nu are nevoie de strecurătoare 
ca să scoată paraziţii afară, pentru că ea vine din aşa mare adâncime, de acolo jos din stâncă, că nu sânt paraziţi 
acolo. Ea nu trebuie să aibă ceva titluri educaţionale atârnând pe ea (Aceea este adevărat.), ceva sistem lumesc 
făcut de mâna omului, înţelpciune denominaţională ca să vă spună de faţă  cu un psihiatru dacă tu ai voie să 
predici sau nu. Ea nu are vreunul din aceste titluri sau ranguri jegoase atârnând pe ea. Ea ar arunca aceasta 
imediat afară, imediat ce tu ai pus aceea pe ea. Tu nu poţi să o faci.  Acea fântână bulbuceşte sus tot timpul. 
Dacă tu doar ai pune unul din acele mizerii în ea, ea le-ar arunca imediat afară într-o parte sau în cealaltă. Ea nu 
are timp pentru gunoiul denominaţional pe ea. Ha. 
       Tu nu ai nevoie de vreun filtru, sau strecurătoare, sau pompă, sau smucitură, nici nimic altceva. Ea este 
doar acolo, bulbucind sus. Ea nu depinde de vreo ploaie locală ca să o umple. Ploile sânt treziri. La acea fântână 
-- aceea este fântâna vieţii, acolo este unde Stârvul este, acolo se adună vulturii împreună. Tu nu trbuie să 
pompezi sus o trezire; tu nu trebuie să pompezi sus nimic. Singurul lucru pe care tu trebuie să îl faci, este să vii 
la fântână. Ea este întotdeauna plină de apă proaspătă şi bună, şi acolo nu este vreun sfârşit la aceasta. Ea doar 
continuă să bulbucească. 
       Tu nu trebuie să mergi la cisternă şi să spui, "Ei bine, dacă plouă şi apa va curge jos de pe hambar, noi 
vom avea ceva de băut." Of, of. Nu aceasta, acea fântână arteziană va ţâşni înainte apă bună rece tot timpul. Tu 
poţi depinde de ea (tu te poţi baza pe ea). Tu nu trebuie să spui, "Ei bine, eu voi merge la această veche cisternă. 
Noi obişnuiam să bem din ea, dar nu a plouat de mult timp. Eu vă spun, ea ar putea fi uscată."  
       Acesta este felul cum sînt aceste sisteme făcute de mână omenească. Tu poţi merge înăuntru, dacă tu ai 
ceva mare să se întîmple (să faci), un mare kaboo (o mare vânzoleală), şi să vinzi ceva, sau -- sau ceva fel de 
ceva întâmplându-se, ceva mare petrecere şi lucruri întâmplându-se, jocuri de cărţi şi petreceri în subsol, totul, 
tu ai putea găsi o casă plină; dar dacă tu mergi la locul unde acea Fântână bulbuceşte sus mereu ( întotdeauna ), 
oamenii sânt acolo luând ( obţinând ) o băutură bună şi rece de apă, tu poţi depinde de ea (tu te poţi bizui pe ea). 
Tu zici, "Ei nu au avut o trezire de acum zece ani". Dar dacă tu trăieşti prin acea fântână, ea îţi va da tot timpul 
o trezire (vei obţine o trezire continuă). 
       Aceasta este calea care este atunci când tu trăieşti lângă acea Fântână da Apă vie. Este viaţă tot timpul, 
bulbucind mereu, şi mereu, şi mereu, şi mereu, acolo nu este un sfârşit la aceasta. Nu să mergi să vezi dacă este 
ceva  apă, dacă am avut o ploaie nu de mult pe aici; nu este aceasta. Este acea Fântână de Apă Vie. 
       După cum am spus eu, ea îşi dă apa ei gratuit. Tu nu trebuie să pui zdrenţe (mizerii) înăuntru ca să 
găseşti -- ceva zdrenţe educaţionale înaintea ca tu să-l poţi trimite afară să predice, şi să vezi dacă el pronunţă 
corect cuvintele, la vorbeşte corect, dacă el foloseşte nume şi pronume şi aşa mai departe, şi adjective. Mulţi 
dintre ei nici măcar nu ştiu ce sânt ei. Dar el trăieşte la Fântână doar la fel (Vedeţi?) -- la fel. 
       Tu nu trebuie să depinzi de ploaia locală pentru ca să o umpli, sau de trezirea locală, pentru că ea nu 
trebuie să facă aceasta, pentru că puterea ei şi puritatea ei este în interiorul ei insăşi. Aceea este unde este 
Cuvântul, este Puterea Lui Însuşi. Când un om Îl poate primi în inima lui, el a primit puritatea Lui; el a primit 



puterea Lui. (El îşi dă puritatea şi puterea Lui ). Aceea  este chiar în Cuvântul Însuş. Ţâşneşte sus la Viaţă 
(Ioan 7: 37-38). 
      *Ceea ce avem noi nevoie astăzi nu este multe lucruri materiale; noi avem aceea. Noi nu avem nevoie de 
biserici mari; noi nu avem nevoie de adunări mari. Noi nu avem nevoie de mai mult radio şi televiziune. Noi nu 
avem nevoie de atât de multe lucruri din acestea. Dar nioi avem nevoie astăzi să fim spirituali, să fim o 
persoană care se va smeri înaintea lui Dumnezeu chiar dacă ei nu au un ban, şi ei se vor ruga până când acel 
duh din ei este satisfăcut cu bunătatea lui Dumnezeu, şi o trezire are loc chiar în inima lor care schimbă 
atitudinea lor, şi atmosfera în care trăiesc. 
      *Acum, ascultaţi atenţi acum. Acum, noi aflăm că vor fi războaie şi veşti de războaie. Şi acum vedem că 
smochinul îşi dă afară mugurii lui, şi chiar şi ceilalţi copaci îşi dau mugurii lor afară, Metodişti, Baptişti, 
Prezbiterieni, şi toţi îşi împing mugurii lor afară, o mare trezire are loc. Acum, eu cred că Dumnezeu Îşi strânge 
laolaltă Mireasa pentru ultima oră, aleşii. Oh, doamne. 
      *Acum, acela este motivul astăzi că trezirile pe care noi s-ar presupune să le avem....Noi avem treziri 
denominaţionale, noi nu am avut o reală mişcare. Nu, nu, nu nu, . Nu domnule. Să nu vă gândiţi că noi am avut 
treziri. Noi nu am avut.  Oh, ei au milioane şi milioane şi milioane de membri de biserică, dar nici-unde o 
trezire. Nu, nu. 
       Mireasa nu a avut o trezire încă. Vedeţi? Acolo nu a fost nici o trezire; nici o manifestare a lui 
Dumnezeu ca să mişte (emoţioneze) Mireasa încă. Vedeţi? Noi căutăm după aceea. Va trebui ca acele şapte 
tunete înapoi acolo ca să o trezească din nou. El o ( le ) va trimite. El a promis că o face. 
      *Fratele Branham a fost întrebat: Au fost acele şapte tunete care sânt şapte taine, deja descoperite? Au 
fost ele descoperite în cele şapte Peceţi, dar ele nu ne sânt nouă cunoscute ca şi tunete încă? 
       -Nu, ele au fost descoperite în cele şapte Peceţi; despre aceasta erau tunetele. Ele au fost să trezească.... 
Cele şapte tunete care şi-au făcut auzite glasurile lor şi nimeni nu a putut să spună ce au fost.... Ioan a cunoscut 
ce erau, dar lui i-a fost interzis să le scrie. El a zis, "Dar al şaptelea înger, în zilele sunării lui, cele şapte taine a 
celor şapte tunete vor fi descoperite". Şi al şaptelea înger este un mesager al celei (către cea) de a şaptea epocă 
de biserică. 
      *Am privit o dată la malul mării când vântul bătea, şi ea doar tremura. Ei bine, nu era chiar malul mării, 
era sus pe Lacul Michigan. Eu stăteam afară acolo privind valurile aşa cum ele vin înăuntru, şi, oh, acea mare 
doar sărea, sau apa sărea, şi bărcile se învârteau. Şi eu m-am gândit, "Ce se întâmplă?" M-am gândit, "De ce, 
lacul are o trezire". Aceea este. El doar sărea şi se scutura, de ce ? Acolo este un vânt repezit şi puternic care 
vine peste el. Ei bine, m-am gândit, "Ei bine, tu ştii ceva? Acolo nu este cu nici un strop mai multă apă în el 
decât când el este liniştit perfect." Nu este mai multă apă în el, este doar agitată. Ei bine, acum, de ce este el 
agitat?" Voi ştiţi ce face agitatia în apă?  Ea spală tot gunoiul din ea şi îl aruncă pe mal. 
       De aceea avem şi noi nevoie; o spălare de necredinţă şi aruncată afară pe mal, lasă Cuvântul lui 
Dumnezeu să aibe Întâietate. Aceea este ce avem noi nevoie, o trezire ca să spele toată necredinţa afară, şi toate 
gângăniile (ploşniţele), şi superstiţiile,  şi  toate  lucrurile. Veniţi  afară  şi  vedeţi  că  Dumnezeu  este  
încă  Dumnezeu.  Aceasta  este  motivul  pentru  care avem  noi  trezirile. (Matei 12: 38-42  / Evrei 13: 
8) 
      *Cum putem noi să avem o trezire, când noi sântem legaţi (înrobiţi)? Noi am legat Duhul Sfânt cu 
organizaţiile şi cu tradiţiile noastre, şi noi nu putem avea o trezire a Duhului Sfânt. Amin. Eu ştiu că aceea arde 
tare cu timpul, dar acela este adevărul. Cum putem noi să avem o trezire a Duhului Sfânt când voi sânteţi atât 
de legaţi şi de îngâmfaţi? "O formă de evlavie", Biblia spune că ei aveau. "O formă de evlavie dar tăgăduind 
puterea". Care putere?  Puterea organizaţiei?  Puterea lumii?  Puterea bisericii?  Puterea Duhului Sfânt!. 
Acela este locul secret în biserică. Şi când biserica adoptă predicatori şlefuiţi, şi clădiri mari, şi fineţuri, în locul 
Duhului Sfânt de modă veche, ei mai bine ar fi în misiune din nou. Amin. Adevărat. Cum veţi avea voi o trezire 
a Duhului Sfânt, şi oamenii Îl înăbuşe (sting) şi Îl leagă şi se tem de El? Acolo este unde este necazul. 
      *Eu cred că acela este un timp în care noi nu ar trebui să lăsăm Spiritul trezirii să moară. Noi ar trebui să 
ne menţinem în trezire, constant în fiecare zi. Pavel a spus că el a trebuit să moară zilnic, pentru ca Christos să 
poată trăi. Şi noi nu trebuie să lăsăm acea trezire să moară în noi (1 Corinteni 15: 31). 
      *Dar despre alunecare, amintiţi-vă, voi alunecaţi în fiecare zi. Acolo nu este de fel vreo cale pentru voi de 
a vă feri de aceasta. În regulă. Dar voi alunecaţi în faţa de oamenii din biserică, dar nu în faţa de Dumnezeu..... 
Vedeţi? Voi alunecaţi înaintea lui Christos, dar nu înaintea lui Dumnezeu. Pentru că, dacă voi aţi păcătuit cu 
adevărat, voi sânteţi duşi. Dar voi aveţi o cădere constantă. Pavel a trebuit să moară în fiecare zi. Este aceea 
corect?  El  a  trebuit  să  moară  în  fiecare zi, să se pocăiască în fiecare zi, şi doar să se pocăiască tot 
timpul. Vedeţi? Şi dacă Pavel a trebuit să facă aceasta, atunci şi eu va trebui să o fac deasemenea. Nu-i aşa? 
Aceea este corect. 



      *Acum, dacă este cineva care are mecanica pentru o trezire, acela este nobilul nostru frate Billz Graham. 
Dar mecanica este toată în regulă, dar mecanica nu o va mişca, este nevoie de dinamică ca să o mişte. Tu poţi 
construi un automobil, şi să pui locuri frumoase în el, să faci pistoane fine, şi să dovedeşti prin ştiinţă ce ar 
putea el să facă; dar până când dinamica nu este acolo, acela este doar o grămadă moartă de piese bune. 
       Deci, în trezirea Welsh, una din ultimile noastre treziri înainte de cea Penticostală a noastră, nimeni nu a 
ştiut ce a pornit trezirea, doar o mică grămadă de oameni.  
       Prietenul nostru, Billy Graham, va aduna pe toţi Prezbiterienii, şi Lutheranii, şi Penticostalii, şi pe toţi la 
un loc, va merge în oraş, şi acolo ei vor avea o mare adunare mare de mii de oameni, şi trezeci de mii vor venii  
în  două  săptămâni  şi  îşi  vor preda inimile lor la Christos; şi tu du-te înapoi peste alte două săptămâni, şi 
tu nu vei mai găsi unul. Vedeţi? Aceea este doar mecanica. 
       Dar lasă pe Dumnezeu în suveranitatea harului Său doar să vorbească către ceva mic prostănac, aşa zis, 
un mic nimeni; lasă Duhul Lui să cadă într-un oraş şi oamenii nu vor putea merge la lucru, femeile nu vor putea 
să spele vasele,  îngrijitoarele nu vor putea face paturile, ei vor plânge şi vor striga cu mâinile ridicate sus în 
aer. Aceea este o trezire; aceea este în voia lui Dumnezeu. 
       Se spune că un nobil din biserică a mers afară în Ţara Galilor să înţeleagă, sau să priceapă cum era toată 
mecanica în trezire, în timpul trezirilor Welsh. Şi când ei s-au coborât de pe vapor, cu pălăriile lor înalte şi cu 
fularele lor; a văzut venind jos pe stradă, un mic poliţist, învârtindu-şi bastonul lui in jur în felul acesta, 
fluierând, ei au zis, "Omule bun, ai putea tu să-mi spui unde este trezirea Welsh?" 
       El a zis, "Da, fratele meu; tu doar stai chiar în mijlocul ei." -El a zis,  "Tu înţelegi?,  eu  sânt  trezirea  
Welsh", - a zis el "pentru că trezirea Welsh este în mine". 
       Aceea este suveranitate. Aceea este ceea ce face Dumnezeu, şi El singur are dreptul să trimită o trezire. 
Nu strângerea (adunarea) mecanicii laolaltă, ci este rugăciunea pentru ca Dumnezeu să trimită dinamica. 
      *Acum, noi sântem martorii uneia dintre cele mai mari treziri, cred eu, pe care lumea le-a văzut vreodată, 
în ultimii zece cinsprezece ani. Dar, acum, în ultimii câţva ani, ea se atenuează (scade în jos). Tu nu mai poţi 
obseva entuziasmul pe care oamenii obişnuiau să-l aibe înainte. 
       Îmi amintesc o seară în Vandalia, Ilinois, eu mergeam în adunare, şi nu aveam mai mult de cinci minute 
în adunare şi acolo nu mai era nici o persoană slabă (bolnavă) în locul acela, niciunde. Scaune cu rotile împinse 
afară, orbi primind vederea, surzi şi muţi vorbind, şi era doar simplu, El era.......Duhul Domnului era prezent, şi 
El doar vindeca întregul grup. Acum, aceea este când tu poţi face ceva, când trezirea  (porneşte) merge, are loc. 
       Dar ei au lăsat focul trezirii să se stingă, şi atunci tu de abia... Oamenii sânt totuşi Creştini, dar ei nu sânt 
treziţi în acel Duh, în acea atmosferă care face (produce) ceva. Este ca şi în acea forjă a fierarului; tu trebuie să 
înroşeşti fierul înainte ca tu să-l baţi pe nicovală. Dacă tu nu o faci, tu nu-l vei îndrepta niciodată. Aceea este 
ceea ce trebuie să faci ca să ai o trezire, fiecare să fie sub căldura Duhului Sfânt, aceea care aduce jos puterea 
lui Dumnezeu într-o mişcare de trezire. Apoi, acolo sânt adunări de rugăciune mergând zi şi noapte, fiecare 
minut peste tot.  
       Acolo este unde orbii văd, surzii capătă auzirea. Şi slujba din seara aceasta este cu sute de mile (Km) 
dincolo de aceasta, dar focurile trezirilor se stinge. 
      *Fratele Branham a fost întrebat din nou: Ce pare a fi geşit în ziua în care noi trăim, fiind un credincos şi 
urmând Mesajul şi mesagerul zilei, când tu se pare că nu te poţi ruga în felul în care tu ai dori să o faci?  
        Aceasta este o întrebare bună. Eu cred frate, soră, oricine ai pus această întrebare, aceasta este din cauza 
condiţiilor timpului. Trezirea s-a terminat. Trezirea a durat cam cinsprezece ani, nicicând nu a durat vreuna mai 
mult de trei ani. Eu cred că ea a primit ultima ei trezire (biserica). Şi eu cred că acesta este motivul că tu nu te 
poţi ruga şi simţi în Duhul în felul cum tu obişnuiai înainte. Este din cauza că focul trezirii s-a stins. 
      *Eu am observat (un anunţ)  în seriile de afară şi aşa mai departe ale Oamenilor de Afaceri, "Este pe cale 
de a veni chiar acum, haleluia, o mare trezire" 
       Nu vă lăsaţi înşelaţi, "El a venit deja, şi ei I-au făcut ceea ce era scris" (Mat.17: 12).Dar ei cred că acolo 
este o trezire. Se întâmplă cu adevărat aceasta? Nu! Ea este terminată, moartă, încheiată. Obsevaţi, acesta este 
timpul de pregătire a lămpilor, timpul ieşirii afară şi intrării înăuntru. "Cei ce aşteaptă după Domnul, îşi vor 
reînoi puterile"  (Isaia 40: 31  /  Matei 25: 1-7). 
      *Aceasta este doar pentru biserică, Trupul lui Christos, care noi încercăm să-i călăuzim către gânduri mai 
adânci şi obiectiva mai înalte, crezând că venirea Domnului este l-andemână. Noi credem aceasta mai mult. 
Este cu douăzeci de ani mai aproape decât cum a fost prima dată când am venit la Shreveport. Oh, atât de multe 
s-au întâmplat de la acel timp. Acum, noi privim înainte (ne aşteptăm) la venirea Domnului în generaţia noastră. 
Eu nu mă mai aştept la o trezire în generaţia noatră; eu mă aştept la venirea Domnului în generaţia noastră. 
      *De aceea fiecare generaţie şi-a avut trezirea ei proprie, o şansă la Cuvânt. Oh, suveranitatea lui 
Dumnezeu la judecată.... Grupul lui John Wesley se va ridica, şi aceste "rufe spălate-apretate" (îngâmfaţi) de 



Metodişti de astăzi vor răspunde pentru aceasta. Luther se va ridica. Catolicii se vor ridica. Şi înapoi, dincolo 
Irineus, Martin, Policarp, şi aceia, şi vor trebui să stea la judecată pentru hibridarea Cuvântului lui Dumnezeu 
cu dogmele. Acest grup de Lutherani care au urmat trezirea Lutherană vor răspunde de acelaş lucru. Grupul de 
Baptişti care au urmat trezirea lui John Smith, vor face acelaş lucru. Cei de după Alexander Campbel vor face 
acelaş lucru. Şi Penticostalii vor face acelaş lucru. Acea trezire originală, când Duhul Sfânt a căzut, a chemat 
afară oameni, şi Dumnezeu încercând să ducă Cuvântul Lui la aceea, şi ei s-au reorganizat, şi au stat aici, şi s-au 
denominat, şi au murit chiar acolo. 
      *Observaţi. Doar observaţi când Mireasa spirituală, când Ea începe să aibe o trezire, atunci când Ea 
începe să vină înapoi şi să se alinieze Ea însuş cu Cuvântul lui Dumnezeu, priviţi atunci din nou, cum acea că 
Scripturile, la acel timp acolo va fi un mesaj alunecând afară ca să prindă acea Mireasă, să prindă acea femeie - 
aleşii. Pentru că aşa cum Cuvântul.... Satan înşelătorul, care a înşelat prima mireasă să păcătuiască împotriva lui 
Dumnezeu, prin a nu crede Cuvântul Lui. 
       Dar atunci, priviţi din nou la biserica spirituală, cum acel grup de oameni "Chemaţii afară". Aleşii prin 
fiecare generaţie. În Martin Luther, s-a întâmplat în acelaş fel în Reformare. S-a întâmplat acelaş lucru în timpul 
lui John Wesley. S-a întâmplat acelaş lucru când Penticostalii au început prima dată. Ei au aruncat acele femei 
chiar înapoi în linie cu Cuvântul, şi apoi s-au îndepărtat. Acolo ea merge chiar înapoi în haos, dar atunci, în 
timpul în care oamenii sânt gata să se alinieze, acolo este un mesaj care vine înainte, şi ei se aliniază cu el. 
      *Acum, doar obsevaţi când oamenii încep să încerce să se alinieze cu Cuvântul, acolo vine un Mesaj 
proaspăt din Cuvântul lui Dumnezeu, chiar drept la oameni, şi ţine acel mesaj sus în linie, de fiecare dată. 
Aceea este doar în Dumnezeu. Noi avem aceea. 
      *Ce timp este acesta, frate? Ce timp este acesta slujitorule? Obsevaţi voi timpul zilei şi semnul sub care 
trăiţi voi? Îl puteţi voi înţelege? Îl puteţi voi vedea? 
       Peste tot acum nu mai este nici o trezire. Toată lumea se plânge, slujitorii plâng (strigă). Eu am citit unul 
dintre ziarele care stau aici afară, care vin aici la biserică, un ziar foarte bun. Şi eu îl cunosc pe editor, şi eu îi 
cunosc pe oameni. Şi ei sânt oameni evlavioşi, foarte buni, Fratele şi Sora Moore, de la "Vestitorul Venirii 
Lui", unul dintre cele mai bune ziare din teren, "Vestitorul Venirii Lui" Dar ei cu greu tipăresc altceva decât 
dacă este despre "Post şi Rugăciune" rugăciune şi post. Sună o trompetă.... Pregătiţi..... "Câţi dintre voi aţi 
citit-o? Voi ştiţi, voi o vedeţi tot timpul. "Post, rugăciune, post, rugăciune!" Aceea este tot ce tu auzi. - "Post, 
rugăciune. Noi urmează să avem o mare lumină. Acolo este un măreţ lucru ce se va întâmpla. Toţi dintre voi 
rugaţi-vă, rugaţi-vă, rugaţi-vă. Încă nu este prea târziu."- 
       De ce fac ei aceasta? De ce fac ei aceasta? Ei vor o mare trezire. Ei plâng (strigă), crezând că acolo va fi 
o trezire. Ei sânt oameni buni. De ce este aceasta? Ce au făcut ei ? Ei nu au recunoscut trezirea Miresei. Vedeţi? 
Prin faptul de a fi un Creştin, ei au recunoscut tragerea orei, dar ei nu au recunoscut ceea ce s-a făcut. Aceea 
este ceea ce îi face pe ei să simtă în felul acela. 
Ei ştiu că ceva urmează să se întâmple; dar ei privesc după aceasta departe undeva în viitor, când de fapt 
aceasta s-a întâmplat deja chiar prin voi. 
      *Acum lăsaţi-mă să spun aceasta aici. Eu nu cred că Dumnezeu cheamă doar biserica falsă la pocăinţă 
(Apoc.3: 19). În aceste verset El vorbeşte către aleşii Lui. Ei trebuie să se pocăiască de asemenea. Mulţi dintre 
copii Lui sânt încă în acele biserici false. Ei sânt aceia despre care se vorbeşte în Efeseni 5: 14, "Treziţi-vă voi 
care dormiţi, şi sculaţi-vă din morţi, şi Christos vă va lumina". Să fii adormit nu este să fii mort. Ei sânt 
adormiţi printre morţi. Ei sânt acolo afară în denominaţiunile moarte. Ei plutesc împreună cu ei.  Dumnezeu  
strigă, "TREZIŢI-VĂ!  Pocăiţi-vă de nesăbuinţa voastră". Aici sânt ei împrumutând influenţa lor, dând timpul 
lor şi banii lor, vieţile lor actuale către aceste organizaţii anticristice, şi tot timpul crezând că ei sânt în regulă. 
Ei au nevoie să se pocăiască. Ei trebuie să se pocăiască. Ei au nevoie să aibă o schimbare a minţii lor şi o 
întoarcere către adevăr. 
       Da, aceasta este epoca cu cea mai mare nevoie de pocăinţă. Dar doreşte ea? Va aduce ea înapoi Cuvântul 
? Va pune ea din nou pe tron pe Duhul Sfânt  în vieţile oamenilor? Va respecta ea pe Isus ca şi SINGURUL 
Salvator, Mântuitor? 
      *O trezire, după opinia mea, nu constă în, ei bine, în aducerea de noi membri. O trezire nu constă în o 
grămadă de convertiri, cu toate că acestea merg împreună cu trezirea. Ci o trezire, este de a trezi ceea ce tu ai 
deja, doar de ai aduce la o trezire (de a-i avea treziţi) (2 Petru 1: 13-14) 
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